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Protokól z posiedzenia wyjazdowej Komisji Samorzadowo- Spolecznej

i Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa

Rady Gminy Ksawerów w dniu 26 sierpnia 2010 r.

Wyjazdowe posiedzenie Komisji Sarnorzadowo- Spolecznej i Komisji Gospodarki Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów rozpoczelo sie o godz. 9:00 w Szkole w Woli

Zaradzynskiej.

Ad. l.

Przewodniczaca Helena Rusak otworzyla posiedzenie Komisji oraz powitala wszystkich

obecnych gosci na wyjazdowym posiedzeniu Komisji Samorzadowo- Spolecznej i Komisji

Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa w osobach:

1. Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski,

2. Radni - czlonkowie Komisji,

3. Pracownik Urzedu Gminy Ksawerów - Karolina Kosakowska

Nastepnie Przewodniczaca odczytala proponowany porzadek obrad i postawila wniosek o jego

zatwierdzenie. Czlonkowie Komisji w glosowaniu jednoglosnie zatwierdzili nastepujacy porzadek

obrad:

1. Otwarcie wyjazdowego posiedzenia Komisji Samorzadowo- Spolecznej i Komisji

Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad.

3. Ocena stanu przygotowan placówek oswiatowych do rozpoczecia roku szkolnego 2010/

2011

3.1. Szkola Podstawowa w Woli Zaradzynskiej ( z wlaczeniem oddzialu

przedszkolnego)

3.2. Gminne Przedszkole w Widzewie

3.3. Szkola Podstawowa w Ksawerowie

3.4. Gimnazjum w Ksawerowie

4. Stacja uzdatniania wody Nowa Gadka

5. Sprawy rózne i wniesione.

6. Zamkniecie wyjazdowego posiedzenia Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad3.1

Pani Malgorzata Koperek Dyrektor Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej - powiedziala,

iz obecnie w zajeciach w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej uczestniczy 192 dzieci, z



wlaczeniem oddzialu przedszkolnego ( 139 uczruÓ\Yklas I-VI oraz 53 orzedszkolfu.-:ów ..

Swietlica jest czynna w godzinach 6:50 - 16:30.

W Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej zatrudnionych jest 17 nauczycieli, po urn

oddzialu przedszkolnego 3 i 4 -latków, bedzie zatrudnionych 20 nauczycieli.

W roku szkolnym 20101 2011 zostanie zwiekszona liczba zajec specjalistycznych. Uruchomien:~

zajec korekcyjnych. Duza liczba kól i zajec pozalekcyjnych. W szkole jest jedna uczennica z

orzeczeniem o nauczaniu specjalnym.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - poprosila o przedstawienie ewentualnych wniosków i
spostrzezen maj acych na celu utrzymanie wysokiego poziomu placówki oraz zapytala ile dzi

uczeszczalo bedzie do poszczególnych klas od l wrzesnia ?

Pani Malgorzata Koperek Dyrektor Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej 

Szkola Podstawowa Wola Zaradzynska:

- I klasa - 24 uczniów

- II klasa - 19 uczniów

III klasa - 18 uczniów

- IV klasa - 28 uczniów·

V klasa - 20 uczniów

- VI klasa - 30 uczniów

oddzial przedszkolny - 53 dzieci

Dyrektor powiedziala, ze niezbedne sa pomoce naukowe oraz zabawki do oddzialu przedszkolnego

oraz przydalby sie plac zabaw dla dzieci, szczególnie dla przedszkolaków.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - zapytala jakie koszta finansowe ponosza rodzice

przedszkolaków?

Pani Malgorzata Koperek Dyrektor Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej 

- "O" - jest bezplatna;

powyzej 5 godzin pobytu dziecka w przedszkolu - zgodnie z uchwala Rady Gminy - 70 %

kosztów czesnego;

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - na zakonczenie powiedziala, ze jest to wyjatkowo

urocza placówka oswiaty i na swoim koncie ma wiele sukcesów. Przewodniczaca podziekowala za

prace oraz cierpliwosc wlozona w dzialalnosc placówki oswiatowej.

Wnioski:

- zakup pomocy naukowych oraz zabawek do oddzialu przedszkolnego

- mile widziany plac zabaw

- wznowienie etatu stazystki w oddziale przedszkolnym



•

Ad 3.2.

Pani Malgorzata Tokarczyk Dyrektor Gminnego Przedszkola w Widzewie - wykonany zostal

remont elewacji dwóch scian;

- remont kuchni - blaty, nowe okna, nowe szafki, drzwi;

- wyremontowany schowek;

Do Gminnego Przedszkola w Widzewie uczeszcza 50 dzieci.

Na posiedzeniu komisji poruszony zostal temat drogi dojazdowej do przedszkola, która stanowi

wlasnosc wspólnoty.

Dyrektor Przedszkola Malgorzata Tokarczyk - powiedziala, ze chcialaby ujac w planie na 2011

r. zwiekszenie etatu ksiegowej Gminnego Przedszkola w Widzewie. Obecnie ksiegowa zatrudniona

jest na 'li etatu. W przedszkolu nie jest zatrudniony pracownik na stanowisku kadrowym.

- pelnozatrudnionych 3 nauczycieli w Gminnym Przedszkolu;

- katechetka

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - podziekowala za przedstawienie informacji Pani

Dyrektor i zyczyla samych sukcesów w pracy zawodowej.

Wnioski:

- zatrudnienie na caly etat osoby na stanowisku ksiegowej

- zatrudnienie logopedy lub przyznanie godzin dla nauczyciela, który dysponuje

odpowiednim przygotowaniem

Ad 3.3.

Pan Boguslaw Rendecki - przedstawil nowo-wybrana Dyrektor Szkoly Podstawowej w

Ksawerowie Renate Kwiecien, która swoje obowiazki bedzie pelnila od wrzesnia 2010 r.

Wszystkie zaplanowane sale oraz toalety zostaly swiezo odmalowane. Dyrektor podziekowal

Gminie Ksawerów za przychylnosc oraz srodki finansowe ( 22 500 zl ) w kierunku prac

dotyczacych polaycia dachu szkoly - papa. Przed 17 laty polozono pape, która nie byla

przeznaczona na polaycie drewniane, z tego powodu ulegla popekaniu. Zostaly zakupione nowe

rynny dachowe. Przed rozpoczeciem roku szkolnego 2010/ 2011 zostana jeszcze skoszone tereny

zielone, m.in. boisko.

- w szkole podstawowej pelnionych jest 25 etatów;

- liczba uczniów szkoly - ok 280;

W ustawie wystepuje zapis o koniecznosci utworzenia kacika rekreacyjnego w kazdej sali

dydaktycznej.



Obowiazkiem szkoly jest zapewnienie uczniom klas I- III posiadania wlasnej póleczki, celem

pozostawiania w niej podreczników.

Szkola Podstawowa w Ksawerowie w roku ubieglym przystapila do unijnego programu "Radosna

szkola", który przeszla pozytywnie. Obecnie Gmina Ksawerów otrzymala 12000 zl na doposazenie

pomocy dydaktycznych swietlicy szkolnej. Warunek - wklad wlasny - 20 %, co stanowi 2 400 zl.

Srodki przeznaczone na remont swietlicy oraz zakupienie nowej wykladziny.

Szkola Podstawowa w Ksawerowie korzysta z programu nauczania:

- 'Pierwsze Uczniowskie Doswiadczenia'; w ramach programu szkola otrzymala doposazenie

dydaktyczne w kwocie 6 000 - 8 000 zl;

- programy Profilaktyki Zdrowia - program 'Szklanka Mleka', program 'Owoce w szkole';

Programy obejmuja najmlodszych uczniów - klas I, II, III.

Prowadzony jest katering - dla uczniów chcacych spozywac cieple posilki podczas godzin

szkolnych. Swietlica szkolna prowadzona jest jedynie na potrzeby szkoly podstawowej.

Logopeda - na potrzeby oddzialu przedszkolnego oraz uczniów klas I szkoly podstawowej w

Ksawerowie. Klasy IV - biora udzial w zajeciach na basenie w Pabianicach. Brak uczniów

dobrowolnie opuszczajacych zajecia z powodu wagarów.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - podziekowala za przedstawienie informacji Panu

Dyrektorowi i zyczyla samych sukcesów w pracy zawodowej.

Ad.3.4.

Dyrektor Gimnazjum w Ksawerowie Mariusz Kalowski - przedstawil radnym komisji stan

techniczny placówki i prace wykonane w olaesie przerwy wakacyjnej.

przeznaczono 40 000 zl na zakup pomocy naukowych; 75 % srodków pochodzi z programu

Comenius - uczniowska spóldzielnia;

- lacznie na remonty szkolne przeznaczono ok 120 000 zl, z uwzglednieniem wymiany okien,

renowacja dwóch scian;

- zamontowano bojlery elektryczne, suszarki w toaletach;

- remont selaetariatu; nowo-polozona wykladzina, wymiana mebli;

- odswiezone sciany;

W roku szkolnym 201012011 - 13 oddzialów - 266 uczniów Gimnazjum w Ksawerowie. Cztery

klasy pierwsze. Obecnie nie ma problemów alkoholowych i narkotykowych na terenie szkoly.

Uczniowie do wyboru maja religie oraz etyke. Etyke prowadzi nauczycielka, z wyksztalceniem

polonistycznym. Zgodnie z ustawa tego rodzaju zajecia w gimnazjum moze prowadzic takze

humanista. Istnieje pozalekcyjna mozliwosc korzystania z sali sportowej, po wczesniejszym

ustaleniu.



W gimnazjum udostepnione zostaly pomieszczenia dla Gminnej Orkiestry Detej.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - zyczyla samych sukcesów w dalszej pracy.

Podziekowala za prace oraz cierpliwosc wlozona w dzialalnosc placówki oswiatowej.

Wnioski:

- docieplenie budynku szkoly

- wykonanie ogrodzenia placówki

Ad4.

W czasie trwania komisji wyjazdowej, jej czlonkowie odwiedzili i skontrolowali Stacje

Uzdatniania Wody Nowa Gadka. Kierownik Jednostki Wod-Kan Sylwester Izbicki przedstawil

najwazniejsze informacje dotyczace stacji uzdatniania wody Nowa Gadka. Wszystkie obiekty stacji

uzdatniania wody sa monitorowane i zabezpieczone przed dostepem osób trzecich. Na terenie stacji

znajduja sie dwie studnie glebinowe, zbiornik magazynowy wody uzdatnionej oraz budynek stacji,

gdzie znajduje sie sekcja uzdatniania wody oraz zestaw hydroforowy, podajacy wode do sieci. Na

kazdym etapie produkcji wody, nie ma mozliwosci ingerencji osób trzecich. Przygotowany zostal

system monitorowania zewnetrznego terenu stacji poprzez uklad kamer.

Ad5.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - stwierdzila, ze brak jest chetnych do zabrania glosu w

tym punkcie.

Ad.6. ,

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - o godz. 13:00 zamknela wyjazdowe posiedzenie

Komisji Samorzadowo- Spolecznej i Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady

Gminy Ksawerów.

SEKRETARKA
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Ma.rta. Ziólkowska

Zalaczniki:

- Lista obecnosci

- Proponowany porzadek obrad
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